



688 COMMUNIQUE RADIO/PRESSE

15 MAI 2025

COMMUNIQUE N° /C/MINTP/SG/DCT/CAO/CEA1/NS/2025 DU PORTANT PUBLICATION DU RÉSULTAT DU DOSSIER DE CONSULTATION SUIVANT AUTORISATION DE GRÉ À GRÉ N° 02720-25/L/PRC/MINMAP/SG/DGMI/DMTR/EECA DU 24/04/25 POUR LE CONTRÔLE TECHNIQUE ET SURVEILLANCE DES TRAVAUX DE RETABLISSEMENT DE LA CIRCULATION SUR LA REGIONALE R0606, SECTION ENSEVELIE PAR LES EFFONDEMENTS DE LA FALAISE DE DSCHANG (367 ML).

FINANCEMENT : BIP du MINTP -Exercices 2025.

Le Ministre des Travaux Publics communique :

Conformément aux dispositions du Dossier de Consultation suivant autorisation de gré à gré N° 02720-25/L/PRC/MINMAP/SG/DGMI/DMTR/EECA du 24/04/25 pour le contrôle technique et surveillance des Travaux de rétablissement de la circulation sur la Régionale R0606, section ensevelie par les effondrements de la falaise de DSCHANG (367 ml), le résultat dudit Dossier de Consultation se présente comme suit :

SOUSMISSIONNAIRE RETENU							
Lot	Tronçon	Type de prestation	Nom et Adresse du Bureau d'Etudes Techniques retenu	Montant TTC Lu lors de l'ouverture des plis (en FCFA)	Montant TTC Corrigé (en FCFA)	Note globale	Observation
Unique	Section ensevelie par les effondrements de la falaise de DSCHANG (367 ml)	contrôle et surveillance	ECTA BTP SARL BP 785 Yaoundé Tél : 222 22 07 87	185 000 000	185 000 000	89,85	Délai d'exécution : 05 mois. Offre financière la mieux disante

Le Directeur Général du Bureau d'Etudes Techniques attributaire est invité à se présenter dès publication du présent Communiqué à la Direction des Contrats du Ministère des Travaux Publics pour la souscription de son projet de Marché.

Le présent Communiqué sera enregistré et publié partout où besoin sera.

Yaoundé, le _____



000 RADIO/PRESS RELEASE

PRESS RELEASE No. _____/C/MINTP/SG/DCT/CAO/CEA1/NS/2025 OF 15 MAY 2025

TO PUBLISH THE RESULT OF THE CONSULTATION BY MUTUAL AGREEMENT FOLLOWING AUTHORISATION No.02720-25/L/PRC/MINMAP/SG/DGMI/DMTR/EECA OF 24/04/ FOR THE TECHNICAL CONTROL AND MONITORING OF WORKS TO RESTORE TRAFFIC FLOW ON REGIONAL ROAD R0606, THE SECTION DAMAGED BY THE COLLAPSE OF THE DSCHANG CLIFF (367 367).

FINANCING: MINTP BIP- 2025 Financial Year.

The Minister of Public Works hereby informs the public that:

In accordance with the consultation by mutual agreement following Authorisation No. 02720-25/L/PRC/MINMAP/SG/DGMI/DMTR/EECA of 24/04/ for the Technical control and monitoring of works to restore traffic flow on Regional Road R0606, the section damaged by the collapse of the DSCHANG cliff (367 LM), the result is as follows:

SUCCESSFUL TENDERER							
Lot	Road section	Type of services	Names and addresses of the selected Technical Consulting Firms	Amounts in CFAF read at the opening of tenders, including all taxes	Reviewed amount in CFAF, including all taxes	Overall score	Remarks
Single	Section damaged by the collapse of the DSCHANG cliff (367 LM).	Control and supervision	ECTA-BTP SARL PO Box. 785 Yaounde Tel.: 222 22 07 87	185,000,000	185,000,000	89.85	Execution time frame: 05 months. Lowest financial bid

The General Manager of the successful Technical Consulting Firm shall report to the Department of Contracts of the Ministry of Public Works, upon publication of this press release, in order to sign their draft Contract.

This press release shall be registered and published wherever need be.

Yaounde, _____

15 MAY 2025

[Handwritten signature and stamp]